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Protokół 

z XXII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 30 października 2013 r. 

Posiedzenie XXII Sesji rozpoczął o godz.11
00

 Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor 

wypowiadając słowa :,,Otwieram XXII Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na posiedzenie 

Rady Gminy Sadlinki przybyło 14 radnych (nie przybył na posiedzenie Pan Marek Bułka) w 

związku z czym Przewodniczący Rady Jan Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista 

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady zaproponował aby pkt 10 porządku obrad przenieść jako pkt 2 . Na 

wniosek radnej Pani Anny Michalskiej wykreślić z porządku obrad pkt 11 dotyczący podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości z uwagi na chęć konsultacji      

z radą sołecką. Wszyscy obecni radni wyrazili zgodę na zmianę porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki Jan Piskor odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XXI/174/2013 Rady Gminy Sadlinki z dnia 

19 września 2013 r. w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji celowej ze środków 

budżetu Gminy Sadlinki w latach 2013-2014 na realizację inwestycji usuwania            

i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest pochodzących z terenu gminy 

Sadlinki. 

3. Wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji w Kwidzynie. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przedstawienie przez Wójta Gminy spraw realizowanych między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2013 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych komisji Rady Gminy 

Sadlinki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy 

Sadlinki z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2014. 

11. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 

Ad. 2. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXII/175/2013 z dnia 30 

października 2013 r. o zmianie uchwały Nr XXI/174/2013 Rady Gminy Sadlinki z dnia 19 
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września 2013 r. w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Sadlinki w latach 2013-2014 na realizację inwestycji usuwania i unieszkodliwiania 

wyrobów zawierających azbest pochodzących z terenu gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 3.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił o zabranie głosu Zastępcę Komendanta 

Powiatowego Policji w Kwidzynie podinspektora Daniela Redlina. 

D. Redlin – przywitał Przewodniczącego Rady, Wójta Gminy oraz radnych i poprosił o 

wypowiedź Kierownika Posterunku Policji w Sadlinkach aspiranta Raula Skałę o 

wypowiedzenie się na temat stanu bezpieczeństwa na terenie gminy Sadlinki. 

R. Skała -  przedstawił bieżące dane dotyczące postępowań w sprawie znęcania, włamania, 

zniszczenia mienia, pobicia, kradzieży, uszkodzeń ciała, fałszywych zeznań. Poinformował 

także o zabezpieczeniu dwóch imprez organizowanych na terenie gminy Sadlinki oraz dodał, 

że było spokojnie. Zaznaczył, że na terenie gminy Sadlinki odbywają się patrole nocne. 

S. Surma – radny - zadał pytanie, ja skończyła się sprawa dotycząca wyrwanej ławki przy 

chodniku – ul: Kwidzyńska. 

R. Skała – poinformował, że 3 sprawców zatrzymano i sąd rozpatrzy co dalej. W dalszej 

kolejności decyduje prokurator. 

D. Redlin – zaznaczył, że nie można oczekiwać natychmiastowego zatrzymania sprawców. 

Trzeba zebrać cały materiał dowodowy. Dodał także, że tworzy się ilość i mnogość stania się 

ofiarą zakupów internetowych, leków, papierosów, samochodów. Poprosił aby nie 

przekazywać pieniędzy w takiej formie. Poinformował również, iż z gminy Sadlinki toczy się 

37 postępowań kryminalnych a stwierdzono 25 przestępstw. Coraz częściej dochodzi do 

przestępstw kradzieży paliwa i oleju napędowego. Na terenie gminy Sadlinki takich 

przypadków jest mało ale w skali powiatu niestety dużo. 

M. Tadejewski – radny – zadał pytanie, jak poprawić bezpieczeństwo  ruchu drogowego 

chodzi tu o np. place zabaw, czy macie jakieś zgłoszenia? 

R. Skała – odpowiedział, że wpływają takie zgłoszenia. 

M. Tadejewski – radny – można składać wnioski o ograniczenie prędkości? 

D. Redlin – odpowiedział, że zasadność ograniczenia prędkości zaopiniuje policja. 

M. Tadejewski – radny -  stwierdził, że ograniczenie prędkości w miejscowości Nebrowo 

Wielkie na wysokości szkoły odniosło rezultat. 

M. Bryl – sołtys -  zadała pytanie, czy gminy Sadlinki nie dotyczy problem narkomanii? 
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D. Redlin – problem taki jest, jednakże dużymi grupami zajmuje się Centralne Biuro Śledcze, 

które ma za zadanie rozbijać duże grupy narkotykowe. Nadmienił również, że zmienił się 

przepis – nie duża ilość narkotyków nie jest przestępstwem. Spraw dotyczących narkomanii    

z roku na rok jest coraz więcej i trwają one bardzo długo. Czas badania narkotyku trwa ok. 2-

3 m-ce. Nie stwierdzono natomiast aby na terenie gminy Sadlinki wystąpił problem dilerstwa. 

M. Bryl – sołtys – uprawiamy tytoń a nie można rozprowadzić go na skalę sprzedaży. 

D. Redlin – tak jest, zajmuje się tym służba celna. 

M. Bryl – sołtys – kradzieże jednak są. 

E. Krajewska – Wójt – poprosiła komendanta o przedstawienie składu osobowego policji, 

bo jest pełen skład a nie wszyscy wiedzą jak to się kształtuje. Dodała również, że ma obawy, 

czy łączenie dyżurów z gm. Gardeja nie wpłynie negatywnie na gminę Sadlinki. Chociaż gm. 

Sadlinki jest postrzegana jako gmina spokojna, to nie znaczy, że nie wymaga patrolowania. 

Do chwili obecnej praca policji oceniana jest pozytywnie, chociaż niektórzy mieszkańcy 

twierdzą, że policji nie widać. 

D. Redlin – poinformował, że w chwili obecnej na Posterunku Policji w Sadlinkach pracuje 

5-ciu pracowników – kierownik i 4-ch policjantów. Wskazał również, że łączenie służb 

pozwala na to, że patrol jest dwa razy częściej, niż gdyby tych łączeń nie było. Dodał, że ilość 

pracowników jeżeli chodzi o Sadlinki jest bardzo okrojona. Trzeba również wziąć pod uwagę 

szkolenia pracowników, zwolnienia, wyjazdy meczowe. Dlatego służby nocne łączone są 

bardzo dobrym rozwiązaniem. 

E. Krajewska – Wójt -  wskazała, że nie tędy droga, że trzeba dać pieniądze, to będzie lepiej 

i stwierdziła, że nie sądzi jednak, że służby łączone są dobrym rozwiązaniem. Policjanci 

powinni patrolować tak aby zapewnić bezpieczeństwo. 

D. Redlin – zaznaczył, że patrzy z perspektywy powiatu. Kierownicy posterunków mają dużo 

inwencji i sami układają dyżury. Jednakże wniosek przyjmuje i trzeba przeanalizować 

powyższą sytuację. 

E. Krajewska – Wójt -  podziękowała za przybycie i jednocześnie złożyła list gratulacyjny 

Panu Grzegorzowi Głuszkiewiczowi przechodzącemu na emeryturę w podziękowaniu za 

dobrą współpracę oraz Panu Raulowi Skale z okazji awansu na stanowisko kierownika 

Posterunku Policji w Sadlinkach. 

D. Redlin -  wspomniał, że to był ciężki wybór ale  padł na Pan Raula Skałę. Dodał, że ma 

nadzieję, że Pan Raul Skała jest pozytywnie oceniany. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował za wyczerpujące wypowiedzi. 

Ad. 4. 

W. Wierciński – radny – zwrócił się z prośbą aby na wysokości sklepu P. Talarczyk 

wykonać pasy. 
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W. Berent – radny – zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie, czy w bieżącym roku w „Kółeczku” 

w Sadlinkach będzie gotowy plac zabaw. 

Ad. 5.  

E. Krajewska – Wójt -  omówiła sprawy realizowane między sesjami. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował Pani Wójt za wystąpienie. 

Ad. 6. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXII/176/2013 w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Sadlinki na 2013 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXII/177/2013 w sprawie 

powołania składów osobowych komisji Rady Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXII/178/2013 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXII/179/2013 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXII/180/2013 w sprawie 

przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Sadlinki z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 11. 

Za przyjęciem protokołu z obrad XXI Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 14 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 12. 

E. Krajewska – Wójt -  odpowiedziała na interpelacje dot. placu zabaw w Sadlinkach, że tak, 

będzie robiony natomiast, jeżeli chodzi o pasy to jeżeli będzie możliwe to też będzie 

wykonane. 

S. Surma – radny – spytał się o worki z przeznaczeniem na popiół, czy to będą worki 

jutowe? 

E. Krajewska – Wójt -  odpowiedziała, że to będą specjalne worki. 

Ad. 13. 

W wolnych wnioskach ustalono, aby na następną sesję nikogo nie zapraszać. 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady zamknął o godz. 13
30

  obrady XXII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała 
Brygida Formela 


